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در اولین نشست شورای راهبری مدیریت پیشرفت پایدار شهر شیراز تاکید شد؛

هم اندیشی، هم افزایی و افزایش همکاری های چندجانبه نهادها و دستگاه های اجرایی

آتیه مردم؛ به نظر می رس��د مسوولان 
استان فارس جهت پیشرفت و مسیراعتلای 
استان افق جدیدی را پیش روی خودترسیم 
کرده اند وب��ه این اتفاق نظررس��یده اند که 
میتوان با همدلی،هم اندیش��ی وهم افزایی 
بین مدیران، نهاد ها و دس��تگاههایاجرایی، 
استان فارس را بیش از پیش به آن جایگاه 
وارزش واقعی خود رساند دراین بین هر چند 
که ت��ا نقطه طلایی وت��راز مطلوب فاصله 
بس��یاری وجود دارد اما نکته مهمی که در 
اینجا باید مورد توجه و تاکید قرار داد نقشه 
راهی است که مسوولان ارشد استان میتوانند 
برای هر چه بیش��تر نزدیک ش��دن به این 
هدف و برای اعتلای اس��تان طراحی کنند 
و همواره بر اهمیت آن تاکید کنند همانطور 
که بر هیچ کس پوشیده نسیت توقع مردم 
و افکار عمومی نس��بت به مسایل گوناگون 
بسیار فراتر از حرکت مسوولان است  در این 
جا انتظار می رود که مسولان ارشد استان با 
تلاش ش��بانه روزی و ریل گذاری مناسب 
تصمیم ها حرک��ت خود را ب��ا انتظار مردم 
هماهنگ سازند همان گونه که شاهد بودیم 
درهفته گذشته شاهد برگزاری اولین نشست 
ش��ورای راهبری مدیریت پیش��رفت پایدار 
شهر ش��یراز با هدف هم اندیشی، هم افزایی 
و افزایش همکاری ه��ای چندجانبه نهادها 
و دس��تگاه های اجرایی شهری و استانی به 
منظور تس��ریع و رفع موانع اجرایی طرح ها 
و پروژه ه��ای مص��وب مح��دوده و حریم 
ش��هر ش��یراز در کلیه حوزه های اقتصادی، 
و  اجتماع��ی  فرهنگ��ی،  س��رمایه گذاری، 
مدیریت شهری در شیراز بودیم نشستی که 
هر چند میتوانست خیلی پیشتر از اینها برگزار 
شود و جای خالی آن بسیار احساس میشد 
اما همینقدرمی توان گفت که برگزاری آن 
در شرایط حساس کنونی باید به فال نیک 
گرفت و براهمیت وادامه مستمرآن همواره 

تاکید کرد.
پیش بینی برنامه برای کلان ش�هر 
شیراز یکی از وظایف جلسات شورای 

راهبری است
نماین��ده ولی فقیه در اس��تان فارس و 
امام جمعه شیراز در این نشست اظهار کرد: 
مولدس��ازی یک س��قف دارد تا بتوانیم در 
آینده آن را مثل یک ش��هر اداره کنیم و در 
ای��ن خصوص، این نگران��ی را داریم که در 
وضعیت فعلی شیراز به میزان کافی مهاجر 
دارد.آی��ت الله لط��ف الله دژکام اضافه کرد: 
راه های تأمین منابع مال��ی پروژه ها تنها از 
طریق مولدسازی نیست و در این خصوص 
باید سهمیه ش��یراز از وزارتخانه گرفته شود 
و باید از نمایندگان استان مطالبه گری شود.
وی ادامه داد: اگر مس��یرهایی که هس��ت 
نرویم و مدام بگوییم مولدس��ازی، در آینده 
با مشکلات بسیاری مواجه می شویم.نماینده 
ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز 
تاکید کرد: مدیران استان و نمایندگان باید 
سهمیه فارس را از دولت مطالبه گری داشته 
باشند.آیت الله دژکام خاطرنشان کرد: یکی 
از وظایف جلس��ه راهبری اینس��ت که چه 

برنامه ای برای شهر شیراز مدنظر است.
هم افزایی قوانین ملی و اختیارات 
استانی، برای تس�هیل در عبور ومرور 

کلان شهر شیراز انجام می شود
استاندار فارس نیز در این نشست ضمن 
تسلیت ایام عزاداری سید و سالار شهیدان 
حضرت امام حس��ین علیه الس��لام گفت: 
جلسات این شورا باید منظم؛ حداقل هر ماه 
یک جلس��ه و با دستور کار مشخص برگزار 
ش��ود، زمانی جلسات به نتیجه می رسد که 
دس��تور کارهای مشخص مطرح و از پیش 
نیز به اطلاع اعضا رسیده باشد.محمدهادی 
ایمانیه در این جلسه با اشاره به ورودی های 
شهر شیراز از سمت خرامه، پل فسا و جاده 

بوش��هر بر ضرورت بهسازی و تعریض این 
ورودی ه��ا تاکید کرد و اف��زود: منابع مالی 
برای تعریض ورودی های ش��یراز از مسیر 
الحاق، تغییر کاربری، مولدس��ازی و ارزش 
افزوده تأمین می شود.نماینده عالی دولت در 
فارس با اش��اره به وضعیت بزرگراه حضرت 
امام خمین��ی)ره(، گفت: مناب��ع مالی برای 
ایمن س��ازی این محور نی��ز از طریق ماده 
۵۶، تهاتر زمین، اوراق مش��ارکت و سازمان 

ملی زمین تامین شود.ایمانیه در بخش دیگر 
سخنان خود با اشاره به کاهش حجم ذخیره 
سد تنگ سرخ شیراز و تبدیل آن به یک آب 
بند با ظرفیت محدود، گفت: آب منطقه ای 
استان طی ۳ الی ۴ ماه آینده با پیمانکار جدید 
این طرح قرارداد منعقد می کند.وی  با اشاره 
به تعداد خطوط در حال احداث مترو شیراز، 
بر ض��رورت تامین واگن ه��ای این خطوط 
تاکید کرد و گفت: طی هماهنگی هایی که 
با معاون حمل ونق��ل وزیر صنعت معدن و 
تجارت صورت پذیرفته گشایش های خوبی 
برای تامین واگن های مورد نیاز شهر شیراز 

در حال انجام است.
گره گش�ایی از موان�ع اجرایی 
پروژه ه�ای بزرگ با وف�اق جمعی 

میسر می شود
ش��هردار کلان شهر ش��یراز نیز در این 

نشس��ت اظهار ک��رد: یک��ی از روش هایی 
که می ت��وان پروژه های عمران��ی بزرگ و 
تاثیرگ��ذار را به جلو برد اهتمام و کار جمعی 
ب��ا وفاق و همدلی بین مس��ئولین اس��ت.
محمدحسن اس��دی افزود: از سال گذشته 
ش��ورایی متش��کل از نماینده ولی فقیه در 
فارس، استاندار، نمایندگان مردم در مجلس 
شورای اسلامی، فرماندار و  شهردار شیراز، 
مدی��ران دس��تگاه های اجرایی و ش��هری 

پیش��نهاد ش��د که امروز نخستین نشست 
برگزار و دستورکارهای خوبی مورد بررسی 
و واکاوی قرار گفت.وی اضافه کرد: در این 
جلسه مسائل و مشکلاتی که سالیان زیادی 
ش��هرداری شیراز با آنها دس��ت به گریبان 
مطرح و تصمیم های خوبی اتخاذ و مقرر شد 
ش��ورای راهبری به مدیریت شهر شیراز از 
ظرفیت نماینده ولی فقیه در فارس، استاندار 
فارس، نمایندگان محترم مردم در مجلس 
شورای اس��لامی، اعضای شورای اسلامی 
و مدیران دستگاهای اجرایی استفاده کرده 
تا بخش��ی از مشکلات و دغدغه های مردم 

کاسته شود.
دستور کار شورای راهبری با نگاه 

اثربخشی و مسئله محوری تعیین شود
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: اگر برگزاری جلسات 

شورای راهبری به صورت منظم و پیوسته 
برگزار ش��ود و اعضای آن به صورت منظم 
شرکت کرده و دستورکارها از قبل مشخص 
باش��د قطعاً اتفاق خوبی خواهد افتاد. س��ید 
اسماعیل حسینی افزود: موضوعات مطرح 
ش��ده در شورای راهبری با توجه به نقش و 
اهمیتی که در پیشبرد برنامه ها و تسهیل امور 
خواهد داشت باید با نگاه اثربخشی و مسئله 

محوری مدنظر قرار گیرد.
حق انتف�اع رودخانه خش�ک به 

شهرداری شیراز واگذار خواهد شد
فرمان��دار شهرس��تان ش��یراز نی��ز در 
ادامه این نشس��ت گفت:از زمان اس��تقرار 
دولت شهید رئیس��ی در استان تدبیری شد 
که ش��ورایی برای حل وفصل مش��کلات 
کلان شهر شیراز ایجاد شود که این تصمیم 

کلان اتخاذ و این شورا راه اندازی شد.
شیبانی خاطرنشان کرد: موضوعی که 
در سفر دوم هیئت دولت به استان فارس و 
شهر شیراز انجام شد، تعیین تکلیف رودخانه 
خرم رود یا رودخانه خشک بود که با توجه به 
اهمیت موضوع برای شخص رئیس جمهور 
در مصاحبه ایشان مقرر شد حق انتفاع این 

رودخانه به شهرداری شیراز واگذار شود.
وی گف��ت: اگ��ر ای��ن رودخانه تعیین 
تکلیف شود و وزارت نیرو در اجرای مصوبات 
هیئت دولت و استان تحویل شهرداری دهد 

بسیاری از مشکلات شهر حل خواهد شد
ه�دف اصل�ی ش�ورای راهبری 
اس�تفاده از ظرفیت همه دستگاه ها و 
نهادها جهت حل مش�کلات کلان شهر 

شیراز است
رئیس ش��ورای اسلامی ش��هر شیراز 
نیز در این نشس��ت ضمن اشاره به تصویب 
دستورالعمل شورای راهبری توسط شورای 
اسلامی ش��هر و تایید فرماندار اظهار کرد: 
برای انجام اهداف این دس��تورالعمل، آماده 

اس��تفاده از همه ظرفیت های استانی و ملی 
هس��تیم و باید تلاش کنیم موضوعاتی در 
دس��تور کار قرار بگیرد که جنب��ه راهبری 
داشته باشد.س��ید ابراهیم حس��ینی افزود: 
در ۱۴ مردادماه با تصمیم اعضای ش��ورای 
راهبری جلسه فوق.العاده تشکیل خواهد شد 
و پس از آن ش��نبه هر ماه با دبیری شورای 
اسلامی شهر شیراز  در سالن کمیسیون های 
شورای اسلامی ش��هر شیراز جلسات ادامه 

خواهد داشت.
تس�هیل و رفع موان�ع اجرایی با 
هم اندیش�ی و هم افزایی بین بخشی 

محقق می شود
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: این شورای راهبری 
باید از مدت ها قبل تش��کیل می ش��د تا ما 
بتوانیم در بررسی موضوع های کلان و کلی 
شهری جهت گیری ها و سمت وسوهایی را 
با همفکری و هم افزایی هم داش��ته باشیم 
و از ظرفیت نهادها و دس��تگاه های اجرایی 
بهره ببریم؛ چراکه نه ش��هرداری و نه هیچ 
دستگاه اجرایی به تنهایی نمی تواند مسائل 
و موضوع های ش��هر را حل و راهبری کند. 
جعفر قادری افزود: مس��ائل ش��هر از کلیت 
مسائل کلان اس��تان جدا نیست به طوری 
ک��ه ۴۰ درصد جمعیت اس��تان در ش��هر 
ش��یراز س��کونت دارد بنابراین ش��هرداری 
ب��ه تنهایی موفق به امور و مس��ائل کلان 
ش��هری نیس��ت. بنابراین گزارش، شرح و 
تبیین دس��تورالعمل اجرای��ی، تعیین دبیر و 
هماهنگی لازم در خصوص جلسات بعدی، 
بررس��ی وضعیت موجود و نحوه ساماندهی 
ورودی های ش��یراز، بررسی کمربندی های 
اطراف شیراز به خصوص کمربندی جنوب 
و ش��مال ش��رق و حل موانع اجرایی س��د 
 تنگ سرخ از موضوعات مطرح شده در این

 نشست بود.

ب�ه نظ�ر می رس�د مس�وولان اس�تان ف�ارس جه�ت 
پیش�رفت و مسیراعتلای استان افق جدیدی را پیش روی 
خودترسیم کرده اند وبه این اتفاق نظررسیده اند که میتوان 
با همدلی،هم اندیش�ی وهم افزای�ی بین مدیران، نهاد ها و 
دس�تگاههایاجرایی، اس�تان فارس را بیش از پیش به آن 

جایگاه وارزش واقعی خود رساند
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مدیرکل امور مالیاتی فارس؛

سهم شهرستان های فارس از درآمدهای 
مالیاتی اعلام شد

مدیرکل امور مالیاتی فارس، جزئیاتی 
از درآمدهای مالیاتی و نحوه هزینه آن ارائه 
داد و سهم هر شهرستان از این درآمدها را 
اعلام کرد. مالیات بر ارزش افزوده، درآمدی 
پایدار برای ش��هرداری ها و دهیاری ها به 
منظور توس��عه و عمران شهری محسوب 
می شود و متولیان امور مالیاتی نیز معتقدند 
با اجرای قانون مالی��ات بر ارزش افزوده و 
پرداخت ع��وارض آن به ش��هرداری ها و 
دهیاری ها، گام مهم��ی در تحقق عدالت 
برداش��ته خواهد ش��د اما اینکه سهم هر 
شهرستان  از درآمدهای مالیاتی چقدر است 
و این مبالغ به کدام شهرستان ها اختصاص یافته پرسشی است که همواره برای مودیان 
و پرداخت کنندگان مالیات مطرح است.مدیرکل امور مالیاتی فارس در این باره گفت: در 
س��ال ۱۴۰۲ حدود ۲۹ هزار میلیارد رالل از محل وصول مالیات و عوارض ارزش افزوده 
به حس��اب دهیاری ها و شهرداری های فارس واریز شده که نسبت به سال ۱۴۰۱ رشد 

۷۳ درصدی داشته است.
محمدرضا محمدابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا ادامه داد: در حقیقت از محل 
عوارض ارزش افزوده مردم فارس مبالغی به حس��اب شهرداری ها، دهیاری ها و عشایر 
کوچکترین تا بزرگترین شهرس��تان های اس��تان واریز شده که این مبالغ صرف توسعه 
خدمات شهری و عمرانی هر شهرستان می شود.او از واریز ۱۰ هزار میلیارد رال  مالیات 
س��لامت و عوارض ارزش افزوده به حس��اب وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی 
جهت اس��تفاده در امور بهداشت و درمان استان و رشد ۲۶ درصدی آن نسبت به مدت 
مشابه در سال ۱۴۰۱ خبر داد و گفت: ۸۴۰ میلیارد رالص نیز به حساب امور عشایر فارس 

واریز شده است.

فرمانده انتظامی استان فارس خبر داد؛

از کشف ۴۸۳ کیلو تریاک تا دستگیری عامل 
سنگ پرانی به عزاداران حسینی

در اخب��ار کوتاهی که از س��وی مرکز 
اطلاع رس��انی پلی��س ف��ارس، در اختیار 
رسانه ها قرار داده شده است، اخباری نظیر 
کش��ف ۴۸۳ کیلوگرم تریاک در عملیات 
مش��ترک پلیس فارس و هرمزگان، قتل 
در بلوار نارنجس��تان ش��یراز، دس��تگیری 
عامل سنگ پرانی به عزاداران حسینی و... 
مشاهده می ش��ود. فرمانده انتظامی استان 
فارس از کشف ۴۸۳ کیلو و ۴۰۰ گرم مواد 
مخدر از نوع تریاک در عملیات مش��ترک 
پلی��س فارس و هرمزگان خبر داد و گفت: 
مأموران انتظامی شهرس��تان فیروزآباد با 
تعامل اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر 
استان هرمزگان، مطلع شدند قاچاقچیان قصد دارندبا ۲ خودرو مقادیری مواد مخدر را از 
استان های شرقی کشور به سمت شیراز انتقال دهند.سردار رهام بخش حبیبی افزود: در 
این راستا ماموران انتظامی شهرستان فیروزآباد سریعا طرح مهار را اجرا و حین گشت زنی 
در محورهای مواصلاتی هر ۲ خودرو ایسوزو حامل بار و پژو پارس که اسکورت محموله 
بود را در اطراف روستای زنجیران شناسایی و دستور ایست دادند که رانندگان بدون توجه 
اقدام به فرار کردند.فرمانده انتظامی استان فارس ادامه داد: پس از طی مسافتی تعقیب 
و گری��ز، با توجه به موقعیت جغرافیایی منطقه و تاریکی هوا رانندگان، هر دو خودرو را 
رها و متواری ش��دند.حبیبی با بیان اینکه در بازرس��ی از کامیون ۴۸۳ کیلو و ۴۰۰ گرم 
مواد مخدر از نوع تریاک کشف شد، گفت: تلاش برای دستگیری قاچاقچیان متواری با 
جدیت ادامه دارد.وی تأکید کرد: برخورد با سودجویان و مقابله با قاچاقچیان مواد مخدر به 
صورت مستمر و با اقتدار در دستور کار پلیس قرار دارد و شهروندان در صورت مشاهده 
هرگونه موارد مشکوک و توزیع مواد مخدر، مراتب را از طریق تلفن فوریت های پلیسی 

۱۱۰ گزارش کنند.

حضور رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز؛

چالش های بخش »خون و آنکولوژی« در 
بهبود خدمت رسانی به بیماران بررسی شد

رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز 
در نشست هم اندیشی با جمعی از اساتید 
خون و آنکولوژی، چالش های بخش خون 

و آنکولوژی را مورد بررسی قرار داد.
به گزارش روابط عمومی دانش��گاه 
علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
ش��یراز، رییس دانش��گاه در این نشست 
ضمن تس��لیت ایام س��وگواری اباعبدالله 
الحس��ین)ع( گفت: نشست های بسیاری 
با گروه های مختلف آموزشی دانشگاه در 
راستای بررس��ی چالش ها و دغدغه های 
اس��اتید و رفع این موانع برگزار ش��د که 
تمام��ی این موارد در جه��ت ارتقای ارایه 
خدمات به بیماران اس��ت و مسوولان دانشگاه نیز نسبت به رایزنی و پیگیری موارد در 

سطح وزارت بهداشت، اقدام می کنند.
دکتر »سید وحید حسینی« به حجم بالای مراجعه بیماران از سایر استان های کشور 
به شیراز برای دریافت ارایه خدمات تخصصی و فوق تخصصی اشاره کرد و افزود: پیش 
بینی زیرساخت های موردنظر برای ارتقای کمی و کیفی خدمات در این زمینه، نیازمند 

نگاه ویژه مسوولان استانی و کشوری و تامین اعتبارات لازم است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز با اشاره به بعد معنوی حرفه پزشکی گفت: شغل 
پزش��کی از جایگاه ویژه ای در بین افراد جامعه برخوردار اس��ت که این نعمت مقدس را 

خداوند متعال نصیب ما کرده است و باید قدردان این نعمت الهی باشیم.
دکتر سید وحید حسینی همچنین حفظ و ارتقای جایگاه دانشگاه و توسعه و گسترش 
خدمات بهداشتی درمانی در دانشگاه را مستلزم تلاش بیش از پیش مجموعه دانشگاه 
دانست.در این نشست اعضای هیات علمی خون و آنکولوژی، دیدگاه ها و پیشنهادات خود 

را در راستای ارتقای کمی و کیفی خدمات با رییس دانشگاه در میان گذاشتند.
نشس��ت هم اندیشی رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز با اعضای گروه آموزشی 
هماتولوژی و آنکولوژی، صبح امروز، بیست و هفتم تیر ۱۴۰۳ در دفتر ریاست دانشگاه 

برگزار شد.

سرمقاله

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان فارس با اشاره به اهمیت حمایت از تولید برای 
تحقق ش��عار سال گفت: حمایت مستمر از تولید برای برخی دستگاه ها تبیین نشده است.وحید 
خداپرست امروز، ۲۷ تیرماه در نشست هیئت مدیره کانون انجمن های صنفی کارفرمایی استان 
فارس که در اتاق بازرگانی استان در شیراز برگزار شد، گفت: حمایت مستمر از تولید جهت بعضی 
از دستگاه ها تبیین نشده است که ما به عنوان دستگاه متولی نیز از برخی عملکردها دستگاه های 
دولتی در خصوص مباحث کارگری و کارفرمایی گلایه مند هس��تیم.وی با اش��اره به برخی از 
مشکلات بخش خصوصی استان با دستگاه های خدمات رسان افزود: پیشنهاد مشخص ما این 
است که کانون انجمن های صنفی کارفرمایی استان با هدف حمایت از تولید استان جلساتی با 

دستگاه های خدمت رسان مانند سازمان آب، برق منطقه ای و شرکت گاز و دستگاه های اجرایی 
مانند تامین اجتماعی و اقتصاد و دارایی داشته باشد و مشکلات تولید کنندگان و کارفرمایان را 
با جدیت پیگیری و راهکارهای کاربردی ارائه کنند.خداپرس��ت اظهار کرد: معتقدیم تا حد توان 
با تدابیر استانی از بخش تولید حمایت کرده و مشکلات بخش تولید را حل و فصل کنیم تا به 
تولید و اقتصاد استان زیان نرسد و هیچ واحدی تعطیل نشود.وی با تاکید بر اینکه آماده همکاری 
با کانون کارفرمایی استان برای حل مشکلات و حضور نمایندگان کانون در مراجع حل اختلاف 
هستیم، اضافه کرد: قول می دهیم مجموعه تعاون و کار در بخش خصوصی استان در راستای 

استمرار و پایداری تولید را حمایت کنیم و در این زمینه از  تمام توان استفاده می کنیم.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس: حمایت مستمر از تولید برای برخی دستگاه ها تبیین نشده است

رئیس کل دادگستری فارس مطرح کرد

بخشش اولیای دم پس از ۱۶ سال 
 ایجاد سازش در ۱۸ هزار پرونده قضایی در فارس

 رئیس کل دادگس��تری فارس از مختومه 
ش��دن یک پرونده قصاص با بخش اولیای دم 
و در قالب پویش »به عش��ق امام حس��ین )ع( 
می بخش��م« پس از ۱۶ سال در شیراز خبر داد.

حجت الاس��لام والمسلمین سیدکاظم موسوی 
گفت: ب��ا مصالحه در این پرونده قصاص، تعداد 
محکومان نجات یافته از قصاص در استان فارس 
از ابتدای س��ال به هشت نفر رسید.وی با تأکید 
بر اینکه پویش های بخشش و گذشت در استان 
فارس با همراهی اولیای دم و ش��کات دعاوی 

مختلف بهترین نتایج در مصالحه پرونده ها را دربرداشته است، ادامه داد: این پرونده در 
س��ال ۱۳۸۶ و درپی اختلاف های خانوادگی ایجاد و پس از رسیدگی در دادگاه کیفری 
یک اس��تان فارس منجر به صدور حکم قصاص قاتل شد.او با بیان اینکه در سال های 
متمادی و به دفعات مصالحه و اخذ رضایت از شکات این پرونده در دستور کار شورای 
حل اختلاف قرار گرفت، گفت: با پیگیری مش��ترک اجرای احکام کیفری و شعب ۴۲ 
ش��ورای حل اختلاف ویژه زندان و همزمان با پویش ملی »به عش��ق امام حسین )ع( 
می بخشم« پرونده با رضایت اولیای دم منجر به بخشش و رهایی محکوم پس از ۱۶ 
سال شد.موسوی بیان کرد: فراهم کردن زمینه تمرکز و تأمل برای شکات پرونده ها برای 
بخشش و گذشت در مناسبت های مذهبی باعث توسعه فرهنگ دینی اصلاح ذات البین، 
گذشت و ایثار در جامعه می شود.نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس با بیان اینکه 
در ی��ک دهه اخیر، عمده پرونده های قصاص در اس��تان فارس تعیین تکلیف ش��ده و 
بخش عمده ای از آنها در چند سال گذشته منجر به سازش و گذشت شده است، گفت: 
با کاهش پرونده های قصاص هدف گذاری ش��وراهای حل اختلاف استان فارس ایجاد 
سازش در سایر پرونده ها از جمله ورود به پرونده های اختلافات خانوادگی است.موسوی 
اظهار کرد: اقدامات ابتکاری ش��ورای حل اختلاف اس��تان و فعال تر کردن هیئت های 
صلح مس��اجد، مراج��ع انتظامی و مدارس کمک زیادی در ح��ل و فصل اختلافات در 
یک سال اخیر کرده است. به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی دادگستری فارس، 
رئیس کل دادگس��تری اس��تان فارس به آزادی ۲۰۶ زندانی و ایجاد سازش در ۱۸ هزار 
۹۱۴ پرونده از ابتدای س��ال اشاره کرد و افزود: میزان مصالحه پرونده ها در شورای حل 
اختلاف در س��ه ماهه امسال شامل ۴۰ درصد پرونده هاست. امیدوارم در ماه های پیش 
 رو، میزان مصالحه در پرونده های قابل سازش با همت اعضای شوراهای حل اختلاف 

افزایش یابد.

محمد هادی ایمانیه در پایان هش��تاد و چهارمین سفر 
رس��می خود، از اتخ��اذ ۱۵ مصوبه جدید در ش��ورای اداری 

شهرستان آباده خبر داد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل اس��تانداری 
فارس محمدهادی ایمانیه در پایان سفر به شهرستان آباده 
در جمع خبرنگاران، ضمن تسلیت ایام شهادت امام حسین 
علیه السلام، گفت: امروز خدمت مردم عزیز شهرستان آباده 
رس��یدیم؛ بویژه وضعیت شهر ایزدخواس��ت را مورد ارزیابی 
قرار دادی��م. از مهمان نوازی امام جمعه ش��هرهای آباده و 
ایزدخواست، مردم عزیز شهرستان، نماینده مردم در مجلس 
شورای اسلامی و فرماندار محترم و همکاران ایشان متشکرم.
اس��تاندار فارس ب��ا تاکید بر اینکه شهرس��تان آباده به 
فرهنگ و ادب و اعتقادات دینی مش��هور اس��ت، به بازدید 
خود از ش��هر ایزدخواست اش��اره کرد و گفت: در سفر امروز 
در ارتباط با شهر ایزدخواست چند تصمیم گرفته شد؛ یکی از 
مشکلات اصلی این شهر بحث اشتغال و فعال شدن شهرک 
صنعتی و مجتمع کارگاهی متعلق به بنیاد مسکن است که 
با همکاری تهران، تصمیمات خوبی اتخاذ شد؛ با مسئولین 
شرکت شهرک های صنعتی توافق ش��د که انتقال برق به 
این مجموعه انجام شود. در خصوص زمین هم فعلا بدون 
هزینه واگذار می شود تا بعد از فعال شدن واحدهای صنعتی، 

به شکل اقساط وجه قانونی آن دریافت شود.
محمد ه��ادی ایمانیه با اش��اره به قلعه و کاروانس��رای 
ایزدخواست هم گفت: این بناهای تاریخی دارای پیشنیه ای 
بیش از چند هزار س��ال اس��ت که نیاز مبرم به بازسازی آن 
وجود دارد؛ بصورت تلفنی ب��ا وزیر محترم میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی هماهنگی شد تا ضمن اخذ ماده 
۲۳، ردی��ف اعتباری مناس��بی در بودجه ۱۴۰۴ برای تعمیر، 

نگهداری و مقام سازی این بناهای تاریخی اختصاص یابد.
وی از حمایت مدیریت ارش��د استان از تعاونی جوانان 
برای احداث بازارچه در کنار آزادراه شاهچراغ علیه السلام خبر 
داد و در ادامه گفت: موضوع دامداری پنج هزار راسی و تامین 
آب این مجتمع با سرمایه گداری سازمان تامین اجتماعی در 

جلسه ش��ورای اداری به بحث و تبادل نظر گذاشته شد که 
تلاش می کنیم موانع تحقق آن را برطرف کنیم.

رئیس شورای برنامه و توسعه فارس افزود: راه میان آباده 
به آزادراه ش��یراز به اصفهان از طریق مولد س��ازی، تهاتر و 
سایرراه های موجود، به راه اصلی تبدیل می شود تا دسترسی 

به این محور اصلی تسهیل شود.

 اس��تاندار فارس با اشاره به بازدید خود از پروژه درحال 
ساخت فرودگاه شمال استان، تصریح کرد: پیمانکار متعهد 
شده تا پایان فروردین سال آینده، تعهدات خود را کاملا انجام 
دهد؛ ساختمان ترمینال و برج مراقبت این فرودگاه به زودی 
به مناقصه گذاشته می شود. امیدواریم این فرودگاه که مورد 
استفاده جنوب استان اصفهان نیز قرار می گیرد با سرعت چند 

برابری تجهیز ، تکمیل و مورد استفاده قرار گیرد.
 وی در بخش دیگر س��خنان خ��ود از واگذاری پروژه 
کتابخانه و موزه شهر آباده که سال ها در دست احداث است، 
به شهرداری این شهر خبر داد و در ادامه موضوع تامین منازل 

مسکونی در قالب نهضت ملی جهش مسکن را مورد توجه 
قرار داد و گفت: وضعیت ساخت نهضت ملی مسکن در آباده، 
خوب و مناس��ب است؛ امیدواریم در هفته دولت سال جاری 
دویست واحد جدید این طرح ارزشمند تحویل صاحبان شود.
ایمانی��ه در ادامه اف��زود: با توجه به نیاز اس��تان برای 
گسترش و توسعه فضای دانش��گاه فرهنگیان، برای ایجاد 

ش��عبه ای از این دانشگاه در شهر آباده پیگیری های لازم را 
انجام می دهیم تا تربیت معلمان ش��مال اس��تان را برعهده 

بگیرد.
 وی در انتها از رفع مش��کل آبرس��انی و برق رسانی به 
دامداری های آباده و ایزدخواست که حدود ۲۰۰ واحد هستند 
در جلس��ه امروز ش��ورای اداری شهرس��تان آباده خبر داد و 
گفت: با ارتقا مرکز جامع سلامت ایزدخواست به مرکز جامع 
سلامت منتخب که مصوبات جلسه امروز سفر به شهرستان 
آباده است شاهد افزایش کمی و کیفی خدمات حوزه بهداشت 

و درمان در این منطقه خواهیم بود.

استاندار فارس در پایان سفر به شهرستان آباده خبر داد:

15 مصوبه رهاورد هشتاد و چهارمین سفر رسمی استاندار فارس


